
Protokoll fört vid Marks Idrottshistoriska sällskaps årsmöte
I Kinnaborgssalen den 3 september 2020

§ 1. Öppnande
 Ordföranden hälsade välkommen till årsmötet som varit uppskjutet sedan i våras och
                           därefter har hållits telefon möten.-trevligt att se alla fysiskt.

§ 2. Årsmötets behöriga utlysande
Årsmötet har utlysts i Markbladet samt i BT inför.. 14 dagar före enligt stadgarna.
Mötet befanns behörigen utlyst.

§ 3. Fastställande av dagordning för årsmötet
Dagordningen fastställdes efter en justering under punkt 15.

§ 4. Fastställande av röstlängd
Som röstlängd används lista, påskriven av mötesdeltagarna.

§ 5 Val av årsmötesfunktionärer
Ordförande: Kjell-Åke Bergqvist
Sekreterare: Britt-Marie Knutsson
Protokollsjusterare: Georg Svensson och Karl-Erik Bernt.

§ 6. Verksamhetsberättelse för 2019
Verksamhetsberättelsen föredrogs av sekreteraren och fastställdes.

§ 7. Styrelsens ekonomiska berättelse för 2019
Styrelsens ekonomiska berättelse föredrogs och fastställdes utan anmärkning.

§ 8. Revisorernas berättelse 2019
Berättelsen föredrogs och godkändes av revisorerna.

§ 9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2019
Mötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2019.

§10. Val av ordförande för 2020
Som ordförande omvaldes Kjell-Åke Bergkvist.



Forts. årsmöte 3 september 2020

§ 11. Tre  ordinarie ledamöter för 2020-2021
Till ledamöter omvaldes Karl-Erik Bernt, Ann-Charlotte Hagman-Kinn och Sören

                           Fägersten

§ 12. Val av ersättare i styrelsen för 2020
Till ersättare omvaldes Viggo Svensson och nyvaldes Lars-Erik Fägersten

§ 13. Val av två revisorer och en ersättare för 2020
Som revisorer omvaldes Stellan Helgesson och nyvaldes Göran Bengtsson.

                         Som ersättare  omvaldes Ingemar Gustafsson.

§ 14. Val av valberedning för 2020
Mötet omvalde Ingemar Gustafsson och B-M Knutsson till valberedning.

§ 15. Fastställande av årsavgift för 2021
Årsavgift för ungdom t.o.m 20 år 2018-50 kr fastställdes.
Årsavgift 2019: Enskilda 150:- , Föreningar 250:-

§ 16. Budget för 2020
Bugeten föredrogs och faställdes av mötet.

§ 17. Verksamhetsplan för 2020
Den föreslagna verksamhetsplanen fastställdes.

§18. Övriga ärenden
Sven-Olof rapporterade om Fritsla IF:s jubileumsbok som kommit ut i dagarna.

§ 19 Avslutning
Omvalde ordföranden tackade för förnyat förtroende och förklarade mötet för

                          avslutat. 

Rydal 19-09-03

Kjell-Åke Bergqvist Britt-Marie Knutsson
Mötesordförande  Sekreterare
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Georg Svensson Karl-Erik Bernt
Justerare Justerare




